
      Protokół z VII Sesji 

      Rady Dzielnicy XVII, 

      „Wzgórza Krzesławickie”, 

      os. Na Stoku 15 

      z dnia 25 kwietnia 2019r. godz. 1830 
 

 

 

Porządek obrad VII Sesji Rady Dzielnicy XVII: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji  

4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

4.1 korekty na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2019 

4.2 wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych 

planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2019 – 

2020 

4.3 funkcjonowania autobusu linii 110 

4.4 ustalenia kolejnego zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań 

Dzielnicy” w roku 2019 

4.5 ustalenia ostatecznej hierarchicznej listy zadań w ramach programu „Nowa Huta dziś !”  

 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 
 

 

ad.1.Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 19 osób), V sesję otworzył Przewodniczący Rady Dzielnicy XVII 

Pan Andrzej Dziedzic witając wszystkich zebranych (obecni wg załączonej listy)  
 

ad.2.Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący poinformował Członków Rady Dzielnicy, że  wpłynął wniosek podpisany przez ½ 

składu Rady o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały sprawie przystąpienia do 

Budżetu Obywatelskiego. Członkowie Rady przyjęli ww wniosek jednogłośnie pozytywnie.  

Przedstawiony porządek obrad Członkowie Rady przyjęli jednogłośnie pozytywnie  

 

1 osoba opuściła obrady sesji 

 

ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 
 

Pan P. Mleczko zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego, aby  nie czytać całości uchwał tylko w 

jakiej jest sprawie. Głos w tej sprawie zabrali również: p. J. Kawa, p. A. Zdziebko, p. S. Adamczyk. 

Pan S. Adamczyk zgłosił wniosek formalny o zamkniecie dyskusji, który Radni przyjęli w 

głosowaniu: za – 18, przeciw – 1, wstrzymało się – 0.  

 

 

 



ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie: 
 

ad. 4.1 korekty na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2019 

Projekt uchwały Zarządu Dzielnicy. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki  

Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały. Następnie głos zabrali: p. J. Kolasa,  

p. A. Dziedzic, p. S. Adamczyk, p. L. Zaleński, p. W. Wojnarski  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty na zadaniach 

Dzielnicy XVII w roku 2019 

 

ad. 4.2 wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych 

planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2019 – 2020 

Projekt uchwały Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2019 – 2020 

 

ad. 4.3 funkcjonowania autobusu linii 110 

Projekt uchwały Zarządu Dzielnicy. Pozytywna opinia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa 

Publicznego  

Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały.  

Głos zabrali: p. Z. Rajski, p. A. Dziedzic, p. L. Zaleński, p. J. Wójcik 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie funkcjonowania autobusu 

linii 110 

 

ad. 4.4 ustalenia kolejnego zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań 

Dzielnicy” w roku 2019 

Projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Głos zabierali:. P. J. Kolasa, p. K. Frankiewicz, p. J. Kawa, p. A. Dziedzic, p. L. Zaleński,  

p. W. Wojnarski 

Członkowie Rady podjęli uchwałę w sprawie ustalenia kolejnego zakresu rzeczowego zadania  

pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań Dzielnicy” w roku 2019 w głosowaniu: za 18, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 
 

ad. 4.5 ustalenia ostatecznej hierarchicznej listy zadań w ramach programu „Nowa Huta dziś !” 

Projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 

Głos zabrali: p. P. Mleczko, p. A. Dziedzic, p. J. Kawa, p. St. Stroński, p. S. Adamczyk, p. L. Zaleński 

Członkowie Rady podjęli uchwałę w sprawie ustalenia ostatecznej hierarchicznej listy zadań w 

ramach programu „Nowa Huta dziś !” w głosowaniu: za 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, 1 osoba 

nie brała udziału w głosowaniu 

 

ad. 4.6 przystąpienia do Budżetu Obywatelskiego 

Projekt uchwały Zarządu.  

Głos zabrali:. p. S. Adamczyk, p. J. Kolasa, p. L. Zaleński, p. P. Mleczko, p. A. Dziedzic, p. J. Wójcik  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie przystąpienia do Budżetu 

Obywatelskiego 
 
 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania 

Pani J. Kolasa złożyła pisemną interpelacje  w sprawie braku aktywnego formularza kontaktowego 

na stronie Rady dzielnicy XVI oraz terminów dyżurów Członków Zarządu Rady Dzielnicy XVII.  

Głos zabrali: p. S. Adamczyk,, p. W. Wojnarski, p. A. Zdziebko, p. Z. Rajski.  
 



Ad. 6. Oświadczenia i komunikaty 

Pan P. Mleczko zwrócił się z wnioskiem, aby przed Radą Dzielnicy zamontować stojak na rowery. 

Pan St. Stroński poruszył problem zachowań młodzieży na ogródku jordanowskim przed blokiem nr 

42 os. Na Stoku  

Pan L. Zaleński poinformował zebranych, że 8 maja 2019 na posiedzenie Komisji Praworządności i 

Bezpieczeństwa Publicznego Rady Dzielnicy XVII zaproszeni są przedstawiciele Straży Miejskiej i 

Policji 

 

Przewodniczący poinformował zebranych o: 

- planowanym objeździe stanu dróg na terenie Dzielnicy XVII przez Pana Prezydenta Andrzeja  

   Kuliga, 

-  programie „Mini grantów” sponsorowanych przez ArcelorMittal 

- zaproszeniu na Koncert Paschalny w ramach programu Muzyczne Spotkania Na Wzgórzach  

   Krzesławickich, w dniu 28 kwietnia 2019r 

 

Pan Sebastian Adamczyk poinformował zebranych o swoich wizytach w Klubie Emeryta z okazji 

Świąt Wielkanocnych oraz na Przeglądzie Teatrzyków Przedszkolnych  

 

Przewodniczący podał terminy posiedzeń Komisji w miesiącu maju 2019r. : 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej –  6 i 20 maja 2019r  

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego – 7 maja 2019r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki – 13 maja 2019r  

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego – 8 i 22 maja 2019r   

Komisja Spraw Mieszkaniowych – 16 maja 2019r   

Komisja Ochrony Środowiska  - 15 maja 2019r.  

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych  - 16 maja 2019r.  

Kolejna VIII Sesja Rady Dzielnicy XVII została zwołana na dzień 30 maja 2019r. na godz. 18:00 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Pan Andrzej Dziedzic o godz. 19:25 zamknął 

posiedzenie VII Sesji VIII Kadencji Rady Dzielnicy XVII. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 


